
Referat fra styremøte mandag 17.11.2008 

Tilstede: Rolf N. Hansen, Arne Almendingen, Simon Rasmussen, Anton Bachke,  
                Turid Wenche Bachke, Per Arild Kvist  

1) Gjennomgang av referat fra møte 25.08.08 
Styret var skuffet over svært dårlig oppslutning fra klubben til klubbkampen mot Kolbotn BK. 
Siden forrige møte er også mangeårig medlem Hans Garsegg gått bort. Ski BK sendte 
blomster til begravelsen. 

2) Kassererens hjørne 
Anton presenterte en oversikt som viste et lite overskudd hittil i sesongen. Sommerbridgen 
ga et pent overskudd, vesentlig på grunn av gratis lokaler på Langhuset. 
Vi har nå ca. 70 medlemmer, noe som er en nedgang på ca 20 (hvorav 10 K‐medlemmer). 
Anton vil besørge ”standard” gave til Per Asbjørnsen som fylte 60 år 12. November. 

3) Utforme spørreundersøkelse 
Styret vil utarbeide en spørreundersøkelse hvor medlemmene kan si sin mening om 
kursopplegg, turneringstilbud, servering, miljø etc.  
Rolf sender revidert utkast til informasjon til medlemmene samt spørsmål i undersøkelsen til 
styret før endelig publisering på hjemmesida. Han undersøker også med Leif Otto om det er 
mulig å få med et felt for kommentarer i spørreskjemaet. 

4) Terminliste våren 2009 
Klubbmesterskapet avvikles i ukene 9‐10‐11 som en turnering alle mot alle. 
Rolf kontakter Kolbotn BK med tilbud om klubbkamp mandag 09.02 (eventuelt 16.03). 
Øvrig turneringsprogram for våren utarbeides basert på tilbakemeldinger vi får i 
spørreundersøkelsen. 

5) Kvist Cup 
Simon lager en innbydelse som legges ut på hjemmesida samt sendes til aktuelle klubber i 
kretsen. Påmelding kan legges inn via NBF data. 
Kvist Import sponser spurtpremier i alle runder og gir 35% rabatt på øvrige premier. 

6) Julebord 
Vi følger tradisjonen med juletallerken (stor porsjon i stedet for dobbel), riskrem og trekking 
av makkere for spillingen etter middag. Det blir også som vanlig loddsalg med flaskepremier. 
Prisen blir kr. 250 som i fjor. Turid Wenche lager invitasjon. 

7) Krets 
Kretsen har endret regnskapsåret til å følge året i stedet for sesongen og skal derfor ha 
årsmøte i januar. Forslag til årsmøtet må derfor sendes i løpet av desember. 
Kretsen har invitert til elitetrening med Tor Helness som foreleser. Alle kan/bør delta her. 



8) NBF 
Follo & Østfold krets vil utarbeide et tilsvar til NBF i forbindelse med det svar den har 
mottatt på kritikk av bridgetinget (se sak på kretsens hjemmeside). 
Leserinnlegget i Norsk Birdge er forfattet av kretsstyret og ikke av Rolf. 

9) Eventuelt 
Det var ingen saker under dette punktet. 

10) Neste møte 
Neste møte blir mandag ?? januar 2009. 

 
 

 

 


